
Ajuntament de Castellar del Vallès 

Actualitat

L'alcaldessa de Castellar es reuneix amb el president de la Cambra
de Comerç i Indústria de Sabadell

Dimarts 19 de setembre de 2006
L'alcaldessa de Castellar del Vallès, Montse Gatell, s'ha reunit aquest matí amb el
nou president de la Cambra de Comerç i Indústria de Sabadell, Antoni Maria
Brunet, dins de la ronda de contactes i entrevistes que està mantenint el directiu de
l'entitat amb diferents alcaldes i alcaldesses de municipis de la demarcació de l'àrea
de Sabadell. Tot i ser una visita protocolària, la reunió ha servit per posar damunt de
la taula alguns dels temes importants per a Castellar i, en conjunt, per a les
indústries de la demarcació de Sabadell. "Hem parlat de quines eren les peticions
que fèiem des de Castellar i que bàsicament tenen vinculació amb la indústria
com el transport, les infraestructures i el transport públic", ha explicat Gatell
després de la reunió amb Brunet. En aquest sentit, l'alcaldessa de Castellar va
demanar a la Cambra que es fes ressò de les demandes que té el municipi en aquests
temes. Un altre dels temes que s'han abordat en el decurs de la reunió és el pròxim
desenvolupament del polígon de Can Bages, aspecte que està vinculat "al fet que
tinguem infraestructures millors tant de carretera com d'aigua i energia". De
la seva banda, Brunet va expressar la voluntat d'organitzar una jornada informativa
d'exposició de projectes dissenyats per a la demarcació com el Quart Cinturó, la
ronda Nord de Sabadell o més transport públic "que es pensa fer amb la
col·laboració dels ajuntaments i dels seus tècnics i a partir de la informació i les
al·legacions que aportem", ha recalcat Gatell.
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